

錦田公立蒙養學校通函 No : 051/2021

「蒙養萬里通」電子獎勵計劃事宜

敬啟者：

為鼓勵學生持續在不同層面上培養積極、勤奮的學習態度；在行為上能自律守規、勇於承擔，並為自己訂立目標。學校本年度優化「蒙養萬里通」電子獎勵計劃。學生將獲發「蒙養萬里通」獎勵冊及電子帳戶，當學生完成任務，老師便會透過電子系統獎勵寶石。家長及學生可透過「蒙養萬里通」應用程式查閱獎勵紀錄及兌換禮物，有關活動詳情，請參閱「蒙養萬里通」獎勵冊或應用程式。學生電子帳戶貼於學生冊第66頁，家長可參閱附頁，自行安裝「蒙養萬里通」應用程式。如有疑問，請致電2476 2414向班主任或何詠深副校長查詢。

此致
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月二十八日

註：請於11月2日(星期二)或以前將回條交予班主任。



回條

(通函 No : 051/2021)

敬覆者：

本人已知悉「蒙養萬里通」電子獎勵計劃事宜。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日期：2021年 11 月 日

註：請於11月2日(星期二)或以前將回條交予班主任。

「蒙養萬里通」手機應用程式 'Mung Yeung Miles' App

下載應用程式 Download the App



IOS



android



登入名稱
Login name

輸入密碼
Login password



換領禮物
Redeem gifts

查閱獎勵紀錄
Check the points record

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 051/2021)

28.10.2021

「Mung Yeung Miles」 E-reward Scheme

Dear Parents/Guardians,

In order to encourage students to continue to develop a positive and diligent learning attitude at different levels; to be self-disciplined and abide by the rules, courage to assume, and set goals for themselves, our school has launched the 'Mung Yeung Miles' E- reward scheme this year. Students will be issued a 'Mung Yeung Miles' reward book and an electronic account. When the student completes the task, the teacher will reward gems through the electronic system. Parents and students can check the record and redeem gifts. For the awards and details of the event, please refer to the 'Mung Yeung Miles' reward book and the App. Students' login accounts have been stuck in Student Handbook P.66. Parents can refer to the attached page and install the 'Mung Yeung Miles' App. If you have any enquiries, please contact the class teacher or Ms Ho Wing Sum on 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 2nd November, 2021 (Tuesday).

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----
(Notice No : 051/2021)

Dear Principal,

I have read the details of the "Mung Yeung Miles E-reward Scheme".

Student's Name: _____ () Class: _____

Parent's/Guardian's Name : _____

Parent's/Guardian's Signature: _____

Date: 2021 (Y) 11 (M) ____ (D)

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 2nd November, 2021 (Tuesday).

「蒙養萬里通」手機應用程式 'Mung Yeung Miles' App

下載應用程式 Download the App



IOS



android



登入名稱
Login name

輸入密碼
Login password



換領禮物
Redeem gifts

查閱獎勵紀錄
Check the points record